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Raadsadviescommissie Economie, Financiën, Toerisme en Recreatie
Gemeente Valkenburg aan de Geul 
Conceptverslag van de vergadering de dato 23 oktober 2019

Aanwezig
Voorzitter : M. Verheggen-Penders
Commissiegriffier : E. Theunissen
Leden : W. Weerts(AB), B. Hardij(AB), M. Dexters-Mijnes(AB)*, M. Knubben(CDA), J. Blom(CDA), J. Pluijmen(CDA), J. Lebouille(CDA), G. Silverentand-

  Nelissen(VSP), F. Eurlings(VSP), C. Jamin(VSP), C. Fulmer-Bouwens(PGP), D. Krikke(PGP), K. Spoelstra(PGP), M. Smeets-Vermariën(VVD), 
  T. Rooding(VVD) en T. Peeters(VVD)

College : J. Schrijen, C. Vankan, R. Meijers, C. Bisschops en algemeen directeur/gemeentesecretaris L.T.J.M. Bongarts
Directie : D. Renkens en B. Mennens
Ambtenaren : ---

Afwezig : L. Mlodzick(AB)

*plaatsvervanger(ster) voor een afwezig lid
De geluidsbestanden en andere bijlagen van deze vergadering kunt u raadplegen bij de betreffende agendapunten in iBabs.

Nr. Onderwerp Behandeling

1. Opening en mededelingen De voorzitter opent de vergadering. Zij heet de aanwezigen van harte welkom en meldt aanwezigheid conform 
bovenstaand overzicht.

2. Vaststelling van de agenda De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

3. Spreekrecht Burgers Voor het spreekrecht zijn geen aanmeldingen ontvangen.

4. Voorstel college betreffende krediet 
nieuwbouw OBS Berg

Inbreng eerste termijn leden G. Silverentand-Nelissen, M. Smeets-Vermariën, K. Spoelstra, J. Pluijmen en B. Hardij.

Beantwoording/constateringen/toezeggingen wethouder C. Vankan inzake:
 Stikstof en PEFAS: op dit moment wordt een lijst opgesteld van alle lopende en de (in de toekomst) nog te 

starten projecten. Het betreft projecten waar de gemeente in eerste instantie verantwoordelijk voor is en 
flankerend daaraan de projecten waar de gemeente een vergunning voor afgeeft. Gelet op de dynamiek van het 
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dossier stikstof en PEFAS is het college blij als men van een aantal projecten kan zeggen: deze zeker niet, van 
een aantal projecten: waarschijnlijk wél en van een groot aantal projecten (waaronder dit project) zullen de 
ontwikkelingen in Den Haag op korte termijn uitsluitsel geven. De wethouder kan hier op dit moment dan ook 
nog niet nader op ingaan. Vanuit de VNG is de gemeente echter heel nauw betrokken bij de problematiek 
rondom de wetgeving omtrent de stikstof.

Beantwoording/constatering/toezegging wethouder R. Meijers inzake:
 Kredietaanvraag: zoals men heeft kunnen zien is het bedrag het afgelopen jaar verhoogd. Als dit voor 2020 ook 

geldt dan stelt het college de raad daarvan in kennis en wordt de raad verzocht het bedrag dienovereenkomstig 
te verhogen.

 Tijdelijke huisvesting: op dit moment is nog niet duidelijk hoe dit gaat uitpakken, maar het is de bedoeling om 
de kinderen in die periode op het terrein zelf te huisvesten. 

 Energie neutrale gebouwen: het college is hierover nog in gesprek met Kom Leren omdat over het hele gebouw 
wordt gesproken. Het college wil graag een energie neutraal gebouw maar het is de vraag of de school dat 
financieel kan opbrengen, want voor het helemaal neutraal maken van het gebouw staat de school en niet de 
gemeente aan de lat. Uiteraard kan de gemeente de school wel helpen met eventuele subsidies die men 
daarvoor kan binnenslepen. Zie ook de brief die recent is uitgegaan waarin staat dat alle scholen (op een vrij 
lucratieve methode) hun daken met zonnepanelen mogen volleggen. 

 Bindend contract: dit mag de gemeente niet doen op dit vlak. Het is een leuk idee en de wethouder kan het 
best als suggestie meegeven, maar men hoeft hier niet in mee te gaan.

 Sloopkosten: dit genoemde bedrag is een normbedrag. Dit betekent dat men ruim € 3 miljoen ter beschikking 
heeft en daar zal men het mee moeten doen. De wethouder kan geen specificatie geven, maar € 145.000,00 
voor de sloopkosten voor zo’n groot complex is niet al te veel. 

 Campusmodel: de wethouder zegt toe de specificaties op te vragen en deze ter beschikking te stellen zodat 
men zich daar een beeld van kan vormen.
Aanvullende schriftelijke beantwoording: bij de transformatie van bestaande gebouwen met voorzieningen 
voor kinderen van 0-12 jaar, zoals school en kinderopvang, naar een kindcentrum kan gekozen worden uit 3 
modellen:
1. Alle functies worden in een gebouw gehuisvest.
2. Het campusmodel, waar alle voorzieningen vlakbij elkaar of op 1 terrein worden gerealiseerd.
3. Een netwerk van gebouwen in een wijk.
Voor de nieuwbouw van de OBS Berg is gekozen voor het Campusmodel. De school krijgt een eigen gebouw 
vlakbij de bestaande voorzieningen (kinderopvang, buitenschoolse opvang, peuteropvang, bibliotheek en 
sporthal).

 Betrekken omgeving: hierover wordt veel met de scholen gesproken en de scholen willen de omwonenden hier 
graag bij betrekken. Dus de kernoverleggen en alle omwonenden worden hier zeker bij betrokken. Als het een 
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beetje goed gaat komt er een open schoolplein voor de hele buurt, zodat iedereen daar intensief gebruik van 
kan maken.

 Locatie: wat de precieze locatie wordt is nu nog niet duidelijk. Uiteraard is hierover nauw contact met de 
mensen die betrokken zijn bij de inrichting van de Valkenburgerstraat. Het kan best zo zijn dat de aanleg die nu 
gaat plaatsvinden (want dit is al besloten) invloed heeft op de wijze waarop men het gebouw neerlegt. Er is 
behoorlijk wat ruimte, dus het moet goed in te passen zijn.

Reactie lid M. Smeets-Vermariën.

Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn.

De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad (hamerstuk).

5. Voorstel college betreffende vaststellen 
ontwerpbegroting planjaren 2020 – 2023

Inbreng eerste termijn leden M. Knubben, C. Fulmer-Bouwens, G. Silverentand-Nelissen, W. Weerts en M. Smeets-
Vermariën.

Rond 19.39 uur schorst de voorzitter de vergadering.

Rond 20.08 uur heropent de voorzitter de vergadering.

Beantwoording/constateringen/toezeggingen wethouder C. Bisschops:
 Verschil ad € 12 miljoen: de wethouder vraagt of de fractie AB dit bedrag kan specificeren. De wethouder 

begrijpt dat de fractie AB doelt op de bedragen op pagina 123: de algemene reserve blijft nagenoeg gelijk, de 
bestemmingsreserve gaat terug van € 29 miljoen naar € 25 miljoen en de voorzieningen lopen terug van € 12 
miljoen naar € 6 miljoen. 

 Vandaag heeft staatssecretaris Knops een brigade opgericht om gemeenten duidelijker te laten schrijven. De 
wethouder heeft hem vandaag meteen laten weten dat de gemeente Valkenburg aan de Geul graag wil 
meedoen.

 Tijdens de behandeling van de kadernota heeft het college aangegeven de begroting nogmaals goed door te 
spitten en te kijken of er nog lucht en ruimte in zit. Destijds is de raad gevraagd voorstellen aan te reiken als 
men denkt dat het mogelijk is bepaalde zaken te schrappen. Met andere woorden: het college had een 
samenspel beoogd en heeft van daaruit getracht zoveel als mogelijk lucht uit de begroting te halen.

 Programma Veiligheid, Toezicht, en Handhaving: de stijging tussen 2018 en 2019 met 12,8% heeft ermee te 
maken dat er toen eenmalig (dus incidenteel) geld voor is ingezet. In 2020 is dit niet meer het geval, dus 
vandaar weer de daling in het bedrag.

 Programma Sociaal Domein ‘hockeyveld’: de structurele investeringslast is € 70.000,00. Op het moment dat 
het college met een stuk naar de raad komt zal daar ook een dekkingsvoorstel voor worden gedaan. Wethouder 
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Meijers zal hier nog verder op ingaan.
 Rekenkamer: het bedrag staat al een aantal jaren op de begroting maar het is de afgelopen 8 jaar nooit 

gebruikt. Vandaar het voorstel van het college om een dekkingsvoorstel aan de raad voor te leggen op het 
moment dat de raad een onderzoek wil laten uitvoeren door de Rekenkamer. Hierdoor blijft het fenomeen 
‘Rekenkamer’ gewaarborgd.

 Bijlage ‘€ 60.000,00 voorlichting en communicatie’: dit heeft betrekking op de nieuwe website. Hier wordt op 
dit moment driftig aan gebouwd en de nieuwe website zal vanaf 1 januari 2020 in de lucht zijn. Dus dit bedrag is 
voor hetgeen in de komende twee maanden wordt gerealiseerd.

 Burgerkracht en zelfsturing betalen vanuit het sociale domein: het college heeft er bewust voor gekozen om 
dit niet te doen omdat burgerkracht meer is dan alleen hetgeen dat in het sociale domein plaatsvindt. Het 
college wil het sociale domein – zeker met het oog op de toekomst, waarin men ziet dat er binnen het sociale 
domein steeds meer structurele lasten zijn - niet verder belasten met nog een structurele post. Vandaar de door 
het college gemaakte keuze.

 € 200.000,00 voor personeel: dit bedrag is een jaarlijkse inschatting voor het geval dat de gemeente 
incidenteel mensen moet inhuren. Bijvoorbeeld vanwege langdurige ziekte van collega’s, etc. Dit bedrag wordt 
alleen gebruikt op het moment dat het nodig is. 

 Regionale koopstromenonderzoek/meenemen wensen vanuit de gemeente: omdat de wethouder deze vraag 
nu niet kan beantwoorden stelt zij voor dit thema als bespreekpunt op te voeren voor de eerstkomende 
commissie EFTR. 

 Gemeentegrot: een 6-tal leerlingen van de Hogere Hotelschool doet een onderzoek naar de Gemeentegrot. Die 
grot wordt aan alle kanten doorgelicht, zowel op financiële vlak als ook op het vlak van marketing etc. Zij zijn 
bezig met een totaalonderzoek naar doelgroep, doorontwikkeling en uiteindelijk ook met een complete 
marketingstrategie. Het college verwacht hier in het voorjaar 2020 mee naar de raad te kunnen komen. Dit is 
nog voordat de periode van het huidige contract over de lichtshow afloopt. De wethouder hoopt dat het 
mogelijk is om dan met iets mooiers en beters door te pakken.

 Pagina 15: de wethouder merkt dat daar bij meerdere fracties onduidelijkheid over is. Ook vorig jaar heeft het 
college ervoor gekozen om het coalitieakkoord mee te nemen in de begroting, zodat iedereen ziet wat de 
coalitie heeft afgesproken en wat daaruit wel en niet wordt meegenomen. Het punt van de € 100.000,00 
incidenteel voor economie is vorig jaar bij de begroting opgelost met een structureel iemand voor € 80.000,00 of  
€ 100.000,00. Kortom: de € 100.000,00 incidenteel kwam toen uit het coalitieakkoord en daar heeft het college 
vorig jaar in de begroting 1 fte economie voor teruggekregen.  Dus hier wordt nu geen externe meer voor 
ingehuurd.

 Nette toiletten: een maand geleden heeft het college de ondernemers via een enquête gevraagd of zij hieraan 
willen meedoen. Een aantal ondernemers hebben hier positief op gereageerd. Daarmee is het college weer terug 
naar de tekentafel gegaan. Vanuit het gezichtspunt van mensen met een maag- en darmenaandoening heeft het 
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college vervolgens gemeente breed (dus ook in de kernen) gekeken naar de stations, de parkeerplaatsen en de 
doorgaande wegen. Op basis daarvan zijn er in de gemeente 12 punten gemarkeerd, deze liggen in de nabijheid 
van horecagelegenheden. Op dit moment worden die horecagelegenheden telefonisch benaderd met de vraag of 
zie hieraan willen meewerken. Per ‘hot-spot’ heeft het college meerdere gelegenheden op het oog zodat het 
hopelijk lukt om daar een sluitend net van te maken. Het college zal er ook naar kijken dat de spreiding over de 
dag zodanig is dat men vanaf 9.00 uur tot 22.00 uur of 23.00 uur naar een toilet kan. 
Het college is voornemens een koppeling te maken met de app van de Maag Darm Leverstichting (de HogeNood 
app). Het heeft nog steeds de titel ‘nette toiletten, maar de app ‘Die nette Toilette’ is alleen voor Duitsland. 
Het is wel mogelijk om als Nederlands bedrijf daaraan mee te doen, maar dan verschijnt men niet op hun site. 
De app van de Maag Darm Leverstichting heeft in andere landen een eigen naam. Hierdoor kunnen mensen die 
vanuit verschillende landen gebruikmaken van deze app in ieder land  terecht met hun hoge nood. 
De wethouder hoopt dat het lukt om dit voor het einde van dit jaar te realiseren.
Uieraard kijkt het college ook of er voldoende toiletten zijn waar mindervalide mensen gebruik van kunnen 
maken. Deze locaties worden expliciet aangegeven.
Op met moment dat een ondernemer meedoet aan de HogeNood app hangt er een bordje op de gevel van 
zijn/haar gelegenheid dat hiernaar verwijst. Hierin trekt het college overigens ook op met Visit Zuid Limburg, 
zodat zij daar ook aandacht aan besteden.

 Reclamebelasting: de € 120.000,00 wordt volledig ingezet voor het centrumplan. De wethouder kan niet 
gespecificeerd aangeven waaraan het bedrag is uitgegeven, het is een algemene dekking. Het komt groot binnen 
en het gaat er ook weer groot uit. Het is een algemeen dekkingsmiddel. 

 Horeca masterplan en stand van zaken opleidingen: de leisure opleiding loopt, maar het ligt op dit moment 
niet bij de wethouder in hoeverre en hoe snel deze opleiding naar Valkenburg komt. Dit ligt bij de 
onderwijsinstellingen dus de wethouder kan niets anders dan proberen bij hun in beeld te blijven en vragen hoe 
het ermee staat. Vooralsnog hoopt de wethouder dat het lukt om in november met de bestuurders van de 
Heuvellandgemeenten bij elkaar te komen om te praten over het grote leisure plan vanuit MBO Vista, LVO  en 
het Citaverde.
Over het Footlab Valkenburg heeft 3 weken geleden een overleg plaatsgevonden. Vanuit de opleiding is men er 
tegenaan gelopen dat de ondernemers in de drukte en de waan van alledag niet in staat zijn geweest om het 
aanmeldformulier in te vullen. Op dit moment loopt de docent Footlab vanuit Vista langs alle ondernemers om 
met hen te kijken naar de mogelijkheden zodat het formulier ter plekke kan worden ingevuld. Omdat dit 
vertraging heeft opgelopen wordt de start niet 23 september 2019 maar 1 november 2019.

 Bijlage bij beantwoording vragen fractie VVD: de wethouder begrijpt dat de fracties de bijlage bij de 
beantwoording van de vragen van de fractie VVD niet hebben gekregen. Zij vraagt de heer Renkens dit na te 
gaan. 

 Economische samenwerking Zuid-Limburg: er zijn al concrete afspraken gemaakt. Soms gaat deze procedure 
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snel en soms iets minder snel. De negen gemeenten zijn nog steeds van zins om samen het middengebied (M9) te 
trekken. Er zijn vier programmalijnen: samenleving, toerisme, duurzaamheid en landschap en agrariërs. Binnen 
die 4 programmalijnen heeft men per programmalijn in meer of mindere mate al een uitvoeringsprogramma. Zo 
zijn er voor landschap en toerisme al vrij concreter uitvoeringsprogramma’s. Binnen het programma samenleving 
is er een mooie visie en deze wordt langzaamaan geconcretiseerd. Met elkaar is afgesproken om met het 
laaghangende fruit - waarover men het met zoveel mogelijk gemeenten (maar het liefst met zijn allen) eens is -
te beginnen. Een of twee gemeenten hebben aangegeven dat zij op dit moment geen financiële mogelijkheden 
hebben, maar dat zij te zijner tijd wel graag willen aanhaken. De negen gemeenten hebben afgesproken dat die 
twee gemeenten gewoon meedoen zodat zij inhoudelijk op de hoogte blijven. Op het moment dat zij het 
financieel kunnen dragen doen ze weer volledig mee. Het college hoopt dat men zo snel mogelijk aan de gang 
kan gaan met concrete dingen.

Aanvullende beantwoording burgemeester J. Schrijen:
 Programma Veiligheid, Toezicht, en Handhaving: het in 2018 door de raad beschikbaar gestelde bedrag is in 

2019 verwerkt als incidentele post, vandaar de eenmalige stijging. Het daaropvolgende jaar (2020) gaat deze 
post weer omlaag. Door omstandigheden is er in 2018 niets mee gebeurd. 

Aanvullende beantwoording wethouder R. Meijers:
 Structurele dekking voor het hockeyveld: er moet inderdaad een structurele dekking voor het hockeyveld 

gevonden worden. De wethouder stelt voor dit te betrekken bij het nieuw op te stellen Sport- en 
Accommodatiebeleid en te kijken of daar nog iets in te vinden is door het schuiven met posten. Anders zal het 
bedrag uit een andere post moeten komen. 
Met de hockeyclub is al gecommuniceerd dat het college voor de zekerheid eerst een onafhankelijk onderzoek 
wil doen naar de staat van het veld. Stel dat dit toch nog een jaar kan wachten, dan kan dit in de kosten schelen 
en het geeft het college de tijd om naar een betere dekking te zoeken. De hockeyclub heeft aangegeven hier 
begrip voor te hebben.
Stel dat men tot de conclusie komt dat het tijd wordt om diverse accommodaties af te stoten, dan komen 
daarmee gelden vrij. Deze discussie wil het college graag in het voorjaar met de raad aangaan.
De wethouder durft te stellen dat het niet lukt om de volledige € 70.000,00 in het accommodatiebeleid te 
vinden en gaat er zelfs vanuit dat het niet lukt om het overgrote deel daarin te vinden, maar het is zeker een 
poging waard om te proberen hier in ieder geval iets in te vinden.

Reactie leden W. Weerts, M. Knubben, C. Fulmer-Bouwens, M. Lebouille, G. Silverentand-Nelissen en M. Smeets-
Vermariën.

Beantwoording/constateringen/toezeggingen wethouder R. Meijers:
 Ecologische ontwikkelingen in het centrum: er is nu officieel meer groen teruggekomen dan dat er voorheen 



7

was. Het steeds meer vergroenen is zeer zeker onderdeel van het duurzaamheidsbeleid. Denk daarbij aan acties 
als ‘Tegels eruit, struiken erin’. Dit hoeft net per se op zichtbare plekken. Het is de bedoeling dat de 
duurzaamheidsambtenaar ervoor zorgt dat andere gemeentelijke medewerkers in de positie komen om hierin de 
juiste afwegingen te maken. De gemeente heeft hierin een faciliterende rol.

 Eenzaamheid en laaggeletterdheid: deze aspecten zijn nauw met elkaar verweven. Vanwege de grote behoefte 
wil het college zeker een meldpunt realiseren, maar wanneer dit gebeurt, weet de wethouder niet. Eerst moet 
de verantwoordelijke ambtenaar dit jaar nog andere taken afronden. Aan de hand van de ingevulde briefjes 
wordt aansluitend geïnventariseerd wat er concreet moet gebeuren, daar komt waarschijnlijk een rode lijn uit. 
Het voornemen is om in 2020 een steunpunt zoals in Rotterdam ter beschikking staat in te richten, maar hoe dit 
er gaat uitzien weet de wethouder nog niet. De wethouder zal er alles aan doen om ervoor te zorgen dat dit 
voor een volgende ‘Een tegen eenzaamheid’ conferentie is gerealiseerd.

Beantwoording directeur middelen de heer D. Renkens:
 Bijlage bij beantwoording vragen fractie VVD: de heer Renkens was in de veronderstelling dat de griffie de 

bijlage had gekregen, maar deze is niet meegezonden. Uiteraard wordt de bijlage alsnog ter beschikking gesteld 
(de bijlage is toegevoegd aan de agenda van 23 oktober 2019).

 Het tegen elkaar wegvallen van de lasten en de baten: de € 5.2 miljoen en de € 4.8 miljoen zijn brute 
bedragen. Dus tegenover het project Vitalisering verblijfsrecreatie staat eenzelfde inkomstenpost. Ditzelfde 
geldt ook voor de onderhoudsvoorziening. In de begroting worden de kosten voor groot onderhoud geraamd, 
maar dit wordt voor eenzelfde bedrag aan de onderhoudsvoorziening onttrokken. Dus deze posten vallen tegen 
elkaar weg. De resterende € 120.000,00 is al toegelicht.

 Kosten bedrijfsvoering: dit gaat onder andere om een bedrag van € 44.000,00, dit heeft betrekking op het 
beheer van de gemeentelijke archieven. Door de steeds verdergaande digitalisering heeft er minder lopende 
meter ruimte ingehuurd te worden bij het Regionaal Historisch Centrum Limburg (RHCL). Dit vertaalt zich in een 
voordeel van € 44.000,00. Door een zeer goed en gunstig afgesloten contract bespaart de gemeente jaarlijks 
ongeveer € 28.000,00 aan telefoonkosten ten opzichte van de aanvankelijk geraamde kosten. Er wordt steeds 
minder gebruik van abonnementen, dit betekend een besparing van € 11.000,00. En de inleenvergoedingen van 
externen is een post van € 30.000,00 of € 40.000,00. Dus dan komt men al snel in de buurt van € 150.000,00.

 Beantwoording/constateringen/toezeggingen wethouder C. Vankan:
 Meubilair: dit is nu juist zo’n post waarvoor altijd een bepaald bedrag in de begroting stond. Alle meubilair is 

vervangen (met uitzondering van het meubilair van enkele medewerkers die erg gehecht waren aan hun oude 
meubilair), daarbij is voldaan aan de Arbo technische normen. Hierdoor kan de post voor het vervangen van 
meubilair omlaag worden gebracht, uiteraard niet helemaal naar € 0,00 want als ergens iets stuk gaat moet het 
vervangen worden. Dit is een van de voorbeelden waarvan het college heeft geconstateerd dat er lucht in de 
begroting zit. 
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 Villa Via Nova: de hiermee gemoeide kosten zijn in de jaarrekening 2018 verwerkt. De grond is weg en alles is 
opgeruimd. Het enige dat nog rest is het lopende onderzoek. Dat het onderzoek nog niet is afgerond heeft onder 
andere te maken met capaciteit binnen de afdeling. De wethouder zou graag zien dat het iets sneller ging, maar 
andere zaken hebben prioriteit en de ambtenaren die hier een rol in kunnen spelen zijn beperkt. Maar de 
wethouder neemt het signaal mee en hij zal proberen het tempo van het lopende onderzoek op te voeren.

 Ogenschijnlijke scheuren in het plafond van de parkeergarage: volgens de betrokken ambtenaar zaten er bij 
de oplevering al een aantal haarscheurtjes in het plafond en daar is toen goed naar gekeken. Om te kunnen 
beoordelen of het al dan niet dezelfde scheurtjes zijn vraagt de wethouder de fractie VSP de betreffende foto’s 
ter beschikking te stellen. Een deze dagen zal een ambtenaar naar de parkeergarage gaan om de situatie ter 
plekke te bekijken, want bij het college is niets bekend over nieuwe scheuren.
Aanvullende schriftelijke beantwoording: in de garage speelt een probleem met lekkages onder de winkels. 
Oorzaak is waarschijnlijk een lekkende rioolbuis of waterleiding. Aannemer Hurks is bezig deze problemen uit 
te zoeken en op te lossen. Hierbij zijn, in afwachting van de uitkomst van het onderzoek naar de oorzaak, 
alvast maatregelen getroffen om het water in elk geval buiten te houden. Recentelijk is hierbij ook een scheur 
in de betonvloer geïnjecteerd om het water op deze plek te weren. De injectiepunten (de schroeven) worden er 
op korte termijn uit gehaald en de gaatjes dan netjes afgedicht. De schroeven zijn dus eigenlijk grote 
injectienaalden om de scheuren mee op te vullen.

Reactie lid G. Silverentand-Nelissen.

Beantwoording/constateringen/toezeggingen burgemeester J. Schrijen:
 Halt-verwijzingen: als men 11 deelt door 955 komt dit uit op 0,0115. Als men dit benadert door 10.000 (dit is 

een basispuntbenadering) dan ontstaan er hele getallen. Dus de verwijzing naar 10.000 heeft ermee te maken 
dat de komma vier plekken wordt verplaatst. Het had procent of promille kunnen zijn, maar het is een 
basispuntbenadering.

 Geluidmeting door boa’s: de burgemeester beaamt dat iedere boa een geluidsmeter kan hanteren, maar wil 
men rapporten maken die bij een proces-verbaal horen (waar mensen al dan niet bezwaar tegen kunnen maken) 
dan moet een gespecialiseerd iemand die geluidsmetingen verrichten. Bij de gemeente is één gespecialiseerd 
persoon  in dienst. Uiteraard is het college bereid te kijken of het mogelijks is om op dit vlak met bijvoorbeeld 
de gemeente Eijsden-Margraten samen te werken, maar eigenlijk treedt de gemeente ook al op als de boa de 
meting verricht, al is dit iets anders dan een formele geluidsmeting. Wil men op dit soort thema’s een 24-uurs 
dekking hebben dan is daar 7 fte voor nodig. De burgemeester zegt toe aan de betreffende ambtenaar te vragen 
of zij meer metingen moet verrichten dan dat zij aankan.

 Aanpassen website/vermelden e-mailadressen: de burgemeester stelt voor dit punt in het presidium te 
bespreken.
Schriftelijke aanvulling vanuit de griffie: de e-mailadressen van de raadsleden staan al op de website bij de 
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informatie over de raadsleden onder het kopje wie is wie? Ook in de gemeentegids die via de website digitaal in 
te zien is, staan de contactgegevens per raadslid vermeld. 

Reactie lid G. Silverentand-Nelissen.

Inbreng tweede termijn lid G. Silverentand-Nelissen.

Beantwoording/toezeggingen wethouder C. Vankan:
 Stikstof als vaste paragraaf in raadsnota’s: op voorstel van de fractie VVD is de duurzaamheidsparagraaf als 

vast punt toegevoegd aan alle college- en raadsvoorstellen. Stikstof is een hot item en daarom geeft de 
wethouder als overweging mee om dit thema (mocht dit aan de orde zijn) mee te nemen in de 
duurzaamheidsparagraaf. Want de wethouder acht het niet nodig om stikstof als een aparte paragraaf op te 
nemen in alle college- en raadsvoorstellen. Zoals in eerste termijn is aangegeven wordt er een lijst opgesteld 
van alle werken waarbij stikstof (of PEFAS) een rol speelt. Als die lijst klaar is wordt deze met de raad gedeeld, 
al moet de wethouder nog even overleggen op welke wijze dit zal gebeuren.

Reactie lid G. Silverentand-Nelissen.

Beantwoording/toezeggingen wethouder C. Bisschops:
 Uitnodigingen BIZ: de uitnodigingen zijn per KVK-nummer verzonden. Enkele ondernemers in het centrum 

hebben hun bedrijf in meerdere panden gevestigd. Die ondernemers hebben op elk adres een brief ontvangen, 
maar die zijn dusdanig uitgefilterd dat iedere ondernemer (ongeacht het aantal panden) slechts één keer 
meetelt.

 Toeristenbegroting: deze vraag ligt in het verlengde van de vraag over de reclamebelasting. Er komen gelden 
binnen en er gaan gelden uit. Het is lastig om een-op-een te zien waar een bedrag dat binnenkomt aan wordt 
uitgegeven. Eerder is al aangegeven dat men het coalitieakkoord moet lezen als een groeidiamant. 

Reactie lid G. Silverentand-Nelissen.

De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad (geen hamerstuk).

5. Sluiting Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter rond 20.52 uur de vergadering. 

Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissie EFTR de dato 20 november 2019.

M. Verheggen-Penders, J.Pluijmen  
voorzitter griffier


